

凱恩斯 Cairns



行程特色 Highlights

大堡礁 Great Barrier Reef - 暢遊世界邊緣最大的礁岩生態系統
熱帶雨林 Rainforest - 乘坐二戰遺產水陸兩用軍車探險
庫蘭達村 Kuranda Village - 體驗正宗的澳洲原始文化
殖民餐廳 The Colonial Restaurant - 豐盛澳式燒烤自助午餐

凱恩斯陽光3天遊 3 Day Sunny Cairns

兩人成團
天天出發
Min. 2 people
Daily Departure
\$399/\$235

第1天 抵達凱恩斯 Airport Pickup 接機送往酒店辦理入住手續，自由活動。Transfer to hotel, check-in and enjoy the rest of the day at your own leisure. 下午推薦自費參加(成人/兒童價格)：

- A. 市區半日遊 \$20/\$20 - 遊覽獨具特色的紅樹林保護區、凱恩斯熱帶植物園、海濱大道及海濱浴場等。1pm出發，全程3小時，含酒店接送。
 - B. 巴倫河漂流半日遊 \$108(大小同價，需另付\$25保險) - 詳情請見後頁。
 - C. 穿越雨林騎馬半日遊 \$100/\$70(需另付\$25附加稅) - 詳情請見後頁。
- Optional tour** in the afternoon (price per adult/child):
A. City tour \$20/\$20 - visiting Mangrove Boardwalk, the Cairns Tropical Garden, the Esplanade Lagoon, depart at 1pm, total 3 hours, hotel transfer included.
B. Barron River Rafting \$108 - please refer to page 2.
C. Horse Riding \$100/\$70 + \$25 levy pay on board - please refer to page 2.

第2天 綠島內堡礁遊輪 Green Island Cruise (早+午餐, B+L)
酒店早餐後自行前往碼頭，乘豪華遊船前往大堡礁，欣賞五彩斑斕的珊瑚及其他造型各異的熱帶植物園(導遊不跟上船)。透過玻璃底船或租用浮潛工具近距離觀賞色彩斑斕珊瑚魚及海洋生物，於船上享用豐富的西式自助午餐。可自行選擇逗留綠島或到外堡礁自費*參加深潛(需到外堡礁半潛水艇)或是海底漫步*等活動項目，與大堡礁進行零距離接觸。傍晚返回酒店休息。可另付\$80成人/\$40兒童升級到太陽戀人號外堡礁遊輪，詳情請見後頁。

Join a full day reef cruise departing Cairns at 9:00am allows 5 hours on Green Island and arrives back in Cairns at 5:00pm. "Big Cat" is a comfortable air-conditioned 35 metre catamaran with spacious interior cabins and a relaxed atmosphere. Travel time to Green Island is just over one hour from Cairns. **Upgrade to Sunlover Outer Reef Cruise at \$80/adult, \$40/child, please refer to page 2 for details.**

第3天 熱帶雨林庫蘭達土著村 Rainforest Kuranda Village (早+午餐, B+L)
酒店早餐後搭乘全世界最長的空中纜車(\$50/\$25)，前往庫蘭達土著民族村，沿途觀賞雨林奇珍熱帶植物。多次榮獲大獎的Skyrail被評選為澳洲最佳旅遊勝地之一，其獨特的熱帶雨林觀光在全世界獨一無二。更可升級到鑽石級玻璃底纜車(\$62/31)。中午在殖民餐廳享用享譽世界的澳式風味燒烤自助餐。之後參觀土著市場，乘坐二戰時期的軍用水陸兩用車，欣賞土著歌舞表演，體驗原始的打獵樂趣，學習試扔回力標。3:30送往機場，請訂5:00後的航班離開。無法當日離開的乘客可以延住一晚，第4天可參加自費項目，詳情請見後頁。

A wonderful day awaits as you are transported on the world's most beautiful Cableway (optional \$50/\$25) to Kuranda. Tjapukai is our next stop, after a world-known lunch of OZ BBQ at the Colonial Restaurant. Aboard the amphibious Army Duck and also enjoy the Tjapukai Aboriginal Cultural Park, which includes all theatres, Circle of Life and Bundarra Cassowary Egg Theatres, boomerang/spear throwing & bush medicine. **For customers who don't have flights after 5pm, hotel extension must be booked, optional tours on day 4 - please refer to page 2.**

團費 (AUD) Tour Fee \$399 / \$235 起

價格 Price

兩人成行，天天出發	成人	兒童佔床/不佔床	酒店延住*	單房差
3* Hides Hotel或同級	\$399	\$349/\$235	\$70	\$190
4* Hotel Cairns或同級	\$459	\$409/\$235	\$90	\$245
5* Hilton Hotel或同級	\$639	\$589/\$235	\$150	\$380

*酒店延住已包含早餐及送機費用

費用說明 Inclusions/Exclusions

費用包含 Inclusions

導遊：中文司機兼導遊 Chinese speaking driver-guide
交通：空調巴士交通 Air conditioning bus
酒店：酒店住宿及早餐 Hotel accommodation & breakfast
門票：熱帶雨林1天遊船門票 Kuranda Rainfores Day Tour includes admission
其他：綠島1天遊船午餐及浮潛或玻璃底船 Full day tour to Green Island includes lunch and snorkelling or glass-bottom boat

費用不含 Exclusions

機票：任何機票及其稅 Airfare & taxes
門票：行程中未列出的餐食及門票 Admission & meals not stated above
小費：AUD \$5/人/天 Tippings: AUD \$5/day/person
自費：自費項目 Optional programs
保險：強烈建議購買各種旅遊保險 Travel insurance (strongly recommended)

預定條款 Terms & Conditions

- 價格有效期：01/04/2016 - 31/03/2018，旺季會有附加費。
- 4-14歲兒童可享受優惠價，嬰兒不滿4歲免費。
- 報名後，距出發日期14天前取消收取\$30/人手續費；距出發日期14天內取消收取50%團費；距出發日期3天內取消恕不退款。
- 自費項目根據當時門價收費。
- 旺季時，可能需交附加費。
- 行程順序可能根據實際情況有所調整，如客人有特殊要求請於預定時註明。

1. Prices are valid from 01 Apr 2016 to 31 Mar 2017, peak season surcharges apply.
2. Child between 4 - 14 are eligible for child prices, infants under 4 travel for free
3. Once confirmed, cancellation fee apply: \$30; if you cancel more than 14 days before departure; 50% of your tour fare if you cancel within 14 days of departure; 100% if you cancel within 3 days of departure.
4. Optional program prices may vary due to tour operators price updates.

此傳單所列的團所有節目安排按當地狀況決定，本公司有權適時調整團費安排，並保留最終決定和解釋權。如因個人原因、罷工、天氣、政治因素、戰爭、災難或其他人力不可抗拒等因素所引起的額外費用，本公司不承擔任何責任。
Silver Star Travel reserves the right to adjust the itinerary as it sees fit to ensure the smooth running of all tours on this brochure. **Silver Star Travel** acts only as an agent and assumes no responsibility for any loss or damage caused arising directly or indirectly from incidents or events over which **Silver Star Travel** has no control.

凱恩斯好玩推薦 Fun Things in Cairns

綠島(內堡礁)-大貓號/大冒險號
Green Island (inner reef) = Big Cat/
Great Adventure

英 Eng

天天出發
Daily
Departure

\$119/\$59.5

出發Depart: 9:00/11:00 返回Return: 17:00



自行前往凱恩斯碼頭，大貓號綠島礁遊輪公司可提供全日或半日的遊輪行程，每天四班從凱恩斯出發前往綠島，遊客可以欣賞到陽光灑在昆士蘭州熱帶島嶼上的美景，享受浮潛、潛水和在海面上游泳的樂趣。**包含：**1. 雙體船前往綠島，2. 4-5小時綠島體驗，3. 浮潛用具或玻璃底船觀光任選一項，4. 自助午餐
Make your own way to Cairns pier. Cruise to Green Island with a range of tours from Cairns departing at 9am, 11am daily and enjoy this tropical island paradise in Queensland's sunshine state. **Includes:** 1. Cruise to Green Island and back, 2. 4-5 hours to enjoy Green Island, 3. FREE choice of snorkelling gear or a glass bottom boat tour, 4. buffet lunch

摩爾礁(外堡礁)-太陽戀人號
Moore Reef (outer reef) - Sunlover

英 Eng

天天出發
Daily
Departure

\$212/\$106

出發Depart: 8:30 返回Return: 17:30



自行前往凱恩斯碼頭，太陽戀人號大堡礁遊輪提供包含完整的免費浮潛設備、玻璃底船、半潛水艇、海底世界和海洋生物觸摸體驗等服務，及更多的可選項目，包括水肺潛水、由專業教練帶領的浮潛之旅和海底漫步等。“太陽戀人”號以卓越的服務品質為遊客帶來獨特感官體驗，無論年齡和能力，您都能去發現和體驗大堡礁的美。即使您不會游泳，仍然能夠享受一次與“太陽戀人”的親密體驗。**包含：**1. 前往珊瑚礁上的空調雙體船，2. 4小時外堡礁體驗，3. 熱帶自助午餐，包括海鮮、熱菜、沙拉和熱帶水果，4. 半潛水艇和玻璃底船觀賞珊瑚礁石，5. 所有浮潛設備和培訓，6. 全封閉兒童游泳池，7. 鯊魚表演
Make your own way to Cairns pier. Sunlover Reef Cruises offers genuine value for money to enhance our visitors' experience, regardless of age and ability, to discover beauty and diversity of the World Heritage Listed Great Barrier Reef. Even if you cannot swim you will still enjoy a complete Great Barrier Reef experience with Sunlover Reef Cruises. **Includes:** 1. Cruise to Moore Reef and back, 2. 4 hrs at the outer reef, 3. Tropical buffet lunch including seafood hot dishes salads and tropical fruit, 4. semi-submersible vessel and glass bottom boat, 5. all snorkelling equipment and expert instruction, 6. fully enclosed kids pool, 7. fish feeding presentation

絕代雙礁(綠島+諾曼大堡礁)-大冒險號
Green Island & Great Barrier Reef Adventure

英 Eng

天天出發
Daily
Departure

\$244/\$128

出發Depart: 8:30 返回Return: 17:30



自行前往凱恩斯碼頭，完美的大堡礁體驗盡在這充滿驚喜的套裝行程。豪華高速的雙體遊船僅需45分鐘就能送您到達美麗綠島，兩小時的島上遊覽與活動，讓您在前往最壯觀的外堡礁前，體驗唯一擁有大堡礁和熱帶雨林景觀的獨特島嶼。**包含：**1. 雙體高速遊船接送往返凱恩斯碼頭，2. 兩小時綠島遊覽，3. 三小時諾曼外堡礁遊覽，4. 免費提供綠島及諾曼外堡礁浮潛用具，5. 諾曼大堡礁上免費使用浮力背心，6. 豐盛海鮮自助午餐，7. 乘坐半潛艇暢遊奇妙海底世界
Make your own way to Cairns pier. The complete reef and island experience awaits with this exciting cruise. A fast 45 minute catamaran ride will take you to beautiful Green Island to enjoy two hours on this unique reef and rainforest coral cay. A day of adventure and discovery continues onto Great Adventures' spacious activity platform moored on the majestic Outer Great Barrier Reef. **Includes:** 1. Return cruise, 2. 2 hours on Green Island, 3. 3 hours at Outer Reef platform, 4. Snorkelling equipment, Use of buoyancy vests at the pontoon, 5. Reef education presentation, 6. Hot and cold buffet lunch, 7. Semi-submersible coral reef viewing tour, Underwater Observatory, Guided Eco Reef Talk in the underwater observatory

巴倫河漂流半日遊
Barron River Rafting

英 Eng

天天出發
Daily
Departure

\$138

出發Depart: 14:00 返回Return: 18:00



巴倫河穿流于在世界自然遺產名錄的熱帶雨林中，跟隨經驗豐富的教練一起，漂流于上，體驗原始的動植物的魅力。**包含：**1. 漂流時間2小時，2. 速度等級二至三級，3. 包含安全護具及專業指導，4. 寄酒店接送。
Experience the natural beauty surrounding the Barron River, rafting through pristine World Heritage listed rainforest situated only 20 minutes North of Cairns. Our experienced guides will educate you on the primitive plant life as well as the native wildlife that inhabit this incredible area. **Includes:** 1. Raft through World Heritage Rainforest, 2. Grade 2 & 3 rapids, 3. Return air-conditioned coach transfers from accommodation, 4. Safety equipment—life jacket and helmet

天天出發
Daily
Departure

英 Eng

\$260/\$229

熱氣球觀光飛行
Hot Air Balloon Ride

出發Depart: 4:00 返回Return: 9:30



早上4點酒店門口上車，9:30-10:00送回酒店。不參與飛行的旅客可繳納\$45車費同行。**包含：**1. 免費酒店接送，2. 車上免費Wifi，3. 贈送【飛行證書】。
30min 熱氣球飛行 \$260/229，60min 熱氣球飛行 \$345/260
Pick up from your accommodation at 4am, return back at 9:30am - 10am. **Includes:** 1. Spectacular Hot Air Balloon ride, 2. Return Air Conditioned Coach Transfers, 3. Expert interpretive commentary, 4. Commemorative Certificate, 5. Free Wifi on coach transfers

兩人成團
天天出發
Min. 2 people
Daily Departure

\$169/\$119

西班牙古堡天空之城日遊
Paronella Park Day Tour

出發Depart: 9:00 返回Return: 18:00



兩人成行，每日早9點于凱恩斯市區酒店門口上車，下午6點結束返回酒店。
景點：【天空之城】的原型帕羅尼拉公園、米拉米拉瀑布、窗簾無花果樹、百靈火山湖LAKE BARRINE **包含：**1. 帕羅尼拉公園，2. 午餐，3. 空調巴士，4. 中午司機兼導遊 **不包含：**1. 導遊小費\$5/人，2. 個人消費
Pick up from your accommodation at 9am, return back at 6pm. 1. Paronella Park, 2. Millaa Millaa Falls, 3. Curtain Fig Tree, 4. Lake Barrine **Includes:** 1. Chinese speaking driver-guide, 2. Air-con bus, 3. Lunch, 4. Admissions **Excludes:** 1. Tips \$5 per person, 2. personal expenses

兩人成團
天天出發
Min. 2 people
Daily Departure

\$169/\$119

丹翠熱帶雨林生態探秘日遊
Daintree & Port Douglas Day Tour

出發Depart: 9:00 返回Return: 17:00



兩人成行，每日早9點于凱恩斯市區酒店門口上車，下午5點結束返回酒店。
景點：婚禮勝地棕櫚灣、道格拉斯港、野生動物棲息地、茅斯曼峽谷
包含：1. 野生動物棲息地門票，2. 午餐，3. 空調巴士，4. 中午司機兼導遊
不包含：1. 導遊小費\$5/人，2. 個人消費
Pick up from your accommodation at 9am, return back at 5pm. 1. Palm Cove, 2. Port Douglas, Wildlife Habitat, Mossman Gorge **Includes:** 1. Chinese speaking driver-guide, 2. Air-con bus, 3. Lunch, 4. Admissions **Excludes:** 1. Tips \$5 per person, 2. personal expenses

天天出發
Daily
Departure

英 Eng

\$130/\$100

穿越雨林騎馬半日遊
Horse Riding Half Day Tour



騎在馬背上體驗澳洲的紅樹林濕地、雨林等壯觀的自然景象。適合各年齡及各種騎術水平，與您的家人一起體驗完美的家庭冒險之旅吧！需另付\$25附加稅
包含：1. 騎行時間80分鐘，2. 免費酒店接送，3. 上/下午茶，4. 設備及安全培訓建議穿長褲、運動鞋 **Long pants, Covered shoes recommended**
Our Horse-riding tour offers a safe, relaxing way to meander through rainforest pockets, mangrove wetland, sugarcane fields and native bush! With a stable of horses to suit all ages and levels, this is a perfect family adventure. **\$25 levy pay on board.** **Includes:** 1. Free transfer from your accommodation, 2. morning or afternoon tea, 3. Helmets fitted and HORSES assigned, 4. Safety lesson

天天出發
Daily
Departure

英 Eng

\$334

高空跳傘
Sky Dive

出發Depart: 9:30 返回Return: 13:30



每日早9:30出發，約下午1:30回到酒店。追求刺激的您可以從高空一覽大堡礁和熱帶雨林的全貌，從高達14000英尺自由落下，下降時間約60秒。含免費酒店接送，贈送【跳傘證書】。滿12歲，體重不超過110kg方可參加。
Skydive in tropical paradise, with a tandem skydive over Cairns, guaranteed to be an unforgettable lifetime experience! Tandem skydive from up to 14,000ft over Cairns, with amazing Great Barrier Reef views! Free return pick-ups from Cairns and surrounds (bookings essential). Personalised certificate of achievement. **Optional: 紀念照片photo-\$104, 紀念錄像video-\$135, 同時購買photo & video-\$160**
此傳單所列的團所有節目安排按當地狀況決定，本公司有權適時調整瀏覽安排，並保留最終決定和解釋權。如因個人原因、罷工、天氣、政治因素、戰爭、災難或其他人力不可抗拒等因素所引起的額外費用，本公司不承擔任何責任。
Silver Star Travel reserves the right to adjust the itinerary as it sees fit to ensure the smooth running of all tours on this brochure. **Silver Star Travel** acts only as an agent and assumes no responsibility for any loss or damage caused arising directly or indirectly from incidents or events over which **Silver Star Travel** has no control.